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ACTA DE L’ASSEMBLEA GENERAL ORDINÀRIA DE L’ASSOCIACIÓ DE FAMÍLIES D’ALUMNES DEL 
COL·LEGI PÚBLIC CEIP BERTI, CELEBRADA EL 18 DE NOVEMBRE DE 2024. 

Assistents: 

- Noemi Luelmo(S)    - Juan Carlos Valenzuela (Gal·la Valenzuela I4A) (S) 

- Alba Banegas (S)    - Marta Perez (S) 

- Núria Gibert (S)    - Rosanna Maymó (Roma Plume 2nB)(S) 

- Anna Badia (S)    - Merce Lacruz (Clara Perez 2B)(S) 

- Raquel Garcia (S)    - Oscar Gimenez (Ona Gimenez I5B)(S) 

- Eli Ibañez (S)     - Miriam Pascual (Oliver Maqueda)(S) 

 

En Absència del secretari, la vicepresidenta redacta l’acta de la assemblea 

1) Aprovació Acta anterior: 

Es la lectura del l’acta anterior i s’aprova per unanimitat 

 

2) Renovació dels càrrecs: 

La Noemi comenta els moƟus que l’han portat a prendre la decisió i son totalment personals. Fa 
reflexió que tal i com diuen els nostres Estatuts la nostra Junta no pot quedar-se sense aquesta 
funció coberta, per tant, ella proposa que entri algú “en funcions” i que es promogui un canvi en 
els estatus per fer-ho a torns rotaƟus, períodes menors de reelecció o d’alguna altre manera que 
se senƟ còmode. 

La Marta proposa que puguem assignar una temporalitat de 3-6 mesos al càrrec en funcions per 
que qui pugui optar i se senƟ còmode dins del termini. 

Fetes aquestes reflexions, es demana si alguns dels assistents esta interessat en assumir la funció 
de forma voluntària, que s’encarregarà de promoure les reunions de treball de junta per 
modificar estatuts i més endavant convocar Assemblea per l’aprovació. 

La Míriam Pascual es presenta de forma voluntària i sotmetem a votació amb unanimitat de vots 
a favor. 

 

3) Torn de precs i preguntes 

L’Oscar Gimenez comenta que vol ajudar a l’AFA i demana la manera de procedir per entrar. 
Comentem que ens reunirem amb ells i altres interessats per explicar funcionament. 

Fem un breu resum de la reunió Ajuntament i projectes que tenim en marxa de cara Nadal. 

Sense mes donem per tancada l’Assemblea 

La vicepresidenta     Amb el vist i plau de la presidenta,  

 


